
PROTOKÓŁ NR XXIII/16 

z posiedzenia XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

21 czerwca 2016 r. 
 

 

 

 

 

 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.05.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony - Pan 

Waldemar Paradowski.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – P. Danuta Kukwa dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 12 maja 2016 r. oraz 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 2016 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2016 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę Nr IX/47/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

31 maja 2007 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Świetlica 

Słoneczna”; 

2) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 

1996 r. w sprawie nadania nazw ulicom, położonym w mieście Wyszków na osiedlach 

„Zakręzie” i „Na Skarpie”; 

3) nadania nazw ulicom położonym w miejscowości Wyszków; 

4) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

5) etapowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

obszaru między ulicami: Żytnią i Sikorskiego; 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

obszaru między ulicami: Żytnią i Sikorskiego – etap I; 

7) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków; 

8) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

9) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Wyszków oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej; 

10) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 

– 2023; 
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11) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2016 rok; 

12) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2015 r., 

13) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

9. Informacja Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. 

z działalności Spółki za 2015 r.  

10. Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

w Wyszkowie z działalności Spółki za 2015 r.  

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 
 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby: 

 w punkcie 8.9. zmienić tytuł uchwały z: „określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Wyszków oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej” na: „określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Wyszków oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej” 

 w punkcie 8.12. wprowadzić projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIII/129/15 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 października 2015 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

 w punkcie 8.13. wprowadzić projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

na rzecz Powiatu Wyszkowskiego; 

 w punkcie 8.14. wprowadzić projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

na rzecz Powiatu Wyszkowskiego; 

 w punkcie 8.15. wprowadzić projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Województwem Mazowieckim; 

 w punkcie 8.16. wprowadzić projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

 pozostałe podpunkty punktu 8, przesunąć o pięć pozycji w dół. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – P. Danuta Kukwa przekazała prowadzenie sesji 

Przewodniczącej Rady – P. Elżbiecie Piórkowskiej. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad, przez aklamację, został wybrany P. Stanisław Nasiadka. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków, przez aklamację, zostali wybrani: 

1. P. Sławomir Wróbel; 

2. P. Jan Hryniewicz; 

3. P. Czesław Lach. 
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Ad. 5. 

Protokół z XXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 12 maja 2016 r. w wyniku głosowania 

jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych przyjęty. 

Protokół z XXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z 30 maja 2016 r. w wyniku głosowania 

jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), został przez radnych przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrza – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za maj 2016 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

Radny – P. Sławomir Wróbel zaprosił wszystkich na festyn sportowo-rekreacyjny, który 

odbędzie się 10 lipca w Gulczewie. 

Radna – P. Kazimiera Białek zaprosiła wszystkich na charytatywny piknik rodzinny na 

rzecz Kasi (zbiórka na protezę), który odbędzie się 3 lipca w godz. 15°°-20°° w Lucynowie. 

P. Białek zwróciła się z prośbą do strażaków, aby podczas pikniku, rozegrali mecz piłki 

nożnej. 

P. Monika Bieżuńska – Sołtys Leszczydołu Starego, w imieniu Sołtysów wszystkich 

Leszczydołów, zaprosiła wszystkich na „Dzień Leszczyny”, który odbędzie się 3 lipca 

w Leszczydole Starym. Początek festynu – godz. 14°°. 

P. Eugeniusz Zaremba – Sołtys Lucynowa Dużego zaprosił wszystkich na Dzień Seniora, 

który odbędzie się 3 lipca w remizie strażackiej w Lucynowie Dużym.  

Radny – P. Adam Szczerba zgłosił, że przy realizacji niektórych inwestycji, występuje 

problem ze studzienkami telekomunikacyjnymi. Poprosił, aby zwrócić na to szczególną 

uwagę, ponieważ na nowo wybudowanych ścieżkach (np. na ul. Sikorskiego), studzienki już 

się zapadają.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że problem 

z zakładem telekomunikacyjnym występuje dosyć często, ponieważ utrudniony jest kontakt 

z kierownictwem zakładu. Sprawa studzienek została już zgłoszona i usterki miały zostać 

usunięte. Urząd ponownie wystąpi z interwencją do firmy Orange.  

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że w dniu 21 czerwca, Komisja Finansów 

i Gospodarki zapoznała się ze stanem projektowanych i realizowanych inwestycji na terenie 

Gminy Wyszków. Z przedstawionego przez Panią Naczelnik – Urszulę Fijałkowską 

zestawienia wynika, że nie ma problemów z terminową realizacją 62 zaplanowanych na 

2016 rok inwestycji. Następnie P. Abramczyk spytał, na jakim etapie jest projekt 

modernizacji stadionu? 

P. Urszula Fijałkowska poinformowała, że termin wykonania projektu upływa 30 czerwca.  

P. Monika Bieżuńska – Sołtys Leszczydołu Starego spytała, czy to prawda, że tylko na 

500 nieruchomościach zostaną zainstalowane kolektory słoneczne? Dlaczego ta informacja 

nie była nagłośniona? Mieszkańcy Leszczydołu Starego nie wiedzieli, że można składać 

wnioski w tej sprawie. 

P. Marta Ciuraj-Makarewicz – Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa poinformowała, że wnioski przyjmowane są od niedzieli – 

19 czerwca do wtorku - 5 lipca. Wpłynęło już ponad 600 wniosków, ale można je składać 

w dalszym ciągu i wszystkie wnioski zostaną przyjęte. Urząd zakłada, realizację ok. 500 

podań, ale na pewno nie będzie to tak, że zostanie zrealizowane tylko te pierwsze 500 
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wniosków. Żeby podpisać umowę na realizację tej inwestycji, należy spełnić szereg 

warunków, np. trzeba mieć tytuł własności do nieruchomości, trzeba podpisać umowę na 

7 lat. Jeżeli okaże się, że chętnych na zainstalowanie kolektorów jest więcej, będzie 

organizowany dodatkowy nabór.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że niestety nie da się wszystkim 

chętnym zainstalować kolektorów w I edycji. Wszystkie wnioski zostaną przyjęte i wtedy 

będzie wiadomo jakie jest dokładnie zainteresowanie kolektorami. Jeżeli będzie duże, to za 

pół roku będzie można zrobić kolejną turę.  

P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Finansowych 

poinformowała, że jest to projekt pilotażowy i wiąże się z tym przygotowanie ogromnej ilości 

dokumentacji. Jeżeli zostanie już przeprowadzony I etap, to wtedy będzie wiadomo jak 

postępować dalej.  

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka poinformował, że podczas ostatnich wichur i ulew, 

zostało uszkodzonych wiele drzew. Straż usuwała na bieżąco wszystkie przeszkody, ale może 

zasadne byłoby, aby wcześniej, odpowiednie służby gminne przejechały się wzdłuż dróg na 

terenie Gminy i oceniły stan istniejącego drzewostanu? Po takiej ocenie można byłoby 

zawczasu usunąć ewentualne zagrożenia.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przyjął powyższy wniosek, ale uważa, że trudno jest 

rozpoznać, które drzewo stwarza zagrożenie. To że drzewo jest duże, albo stare, nie znaczy, 

że może zostać usunięte. Jest ustawa, która dopuszcza wycinkę drzew i urząd sam nie może 

o tym decydować.  

Radny – P. Piotr Turek zauważył, że na ul. Kasztanowej, gdzie rozpoczęła się inwestycja, 

usunięto kilka kasztanowców. Czy brana jest pod uwagę możliwość dosadzenia tam jakichś 

innych drzew? Następnie spytał, kto sprawuje pieczę nad placami zabaw? Uważa, że stary 

plac zabaw w parku, jest w złym stanie technicznym i powinien zostać naprawiony. 

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, odnośnie nasadzenia drzew na 

ul. Kasztanowej, poinformowała, że urząd otrzymując od Generalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska i od Konserwatora Zabytków decyzję na wycinkę drzew, został zobowiązany, aby 

do 2017 roku, nasadzić tam nowe drzewa. 

Co do utrzymania placów zabaw, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że 

jest podpisana umowa z firmą na bieżące utrzymanie placów (sprzątanie, wygrabianie liści, 

itp.). Plac w parku jest placem najstarszym i najbardziej zużytym pod względem technicznym. 

Pomysł na jego likwidację spotkał się z dezaprobatą mieszkańców. Wszystkie place zabaw są 

raz w roku kontrolowane przez powiatowy nadzór budowlany. Burmistrz zapewnił, że jeżeli 

jakieś urządzenie jest uszkodzone, to zostanie ono naprawione. Trzeba tylko zgłosić ten fakt 

do Wydziału Gospodarki Komunalnej.  

P. Urszula Fijałkowska dodała, że jest projekt na realizację tego placu od nowa, ale urząd 

czeka na możliwość pozyskania środków finansowych.  

Radny – P. Czesław Lach poinformował, że jakiś czas temu, Kasia – uczennica LO, uległa 

wypadkowi na torach kolejowych i potrzebuje protezy. W związku z tym organizowane są 

różne akcje charytatywne, na których zbierane są pieniądze na ten cel. Zaproponował, aby 

również i radni włączyli się do akcji i przeprowadzili zbiórkę na ten cel. Zebrane pieniądze 

można przekazać na specjalne konto, utworzone właśnie na ten cel.  
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P. Marta Ciuraj-Makarewicz przypomniała, że jakiś czas temu radni zaoferowali się do 

posadzenia drzew przy pomnikach na skrzyżowaniu ulic Pułtuska-Sowińskiego. Wydział 

Gospodarki Komunalnej proponuje, aby w formie rombu posadzić tam cztery wiązy 

holenderskie. Najlepszy termin do posadzenia takich drzew, to termin jesienny. Następnie 

P. Ciuraj-Makarewicz poinformowała, że 30 czerwca, o godz. 18°°, w Szkole Podstawowej 

Nr 2, odbędzie się spotkanie mieszkańców Osiedla Nr 5, dotyczące nowej organizacji ruchu 

na tym osiedlu.  

Radna - P. Elżbieta Piórkowska zwróciła się z prośbą, aby z osiedla na ul. Prostej, gdzie 

budowany jest plac zabaw, zabrać pozostawione tam, bardzo ciężkie zabawki. Przychodzą 

tam dzieci i może dojść do tragedii, ponieważ te zabawki nie są w żaden sposób 

zabezpieczone.  

P. Urszula Fijałkowska poinformowała, że zabawki miały być zabrane i przewiezione na 

inne place zabaw. Przekaże tę informację do Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
 

Ad. 8 

1) P. Jadwiga Kamieniecka – Kierownik Świetlicy „Słoneczna” przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/47/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

31 maja 2007 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą "Świetlica 

Słoneczna". Poinformowała, że w związku ze zmianą siedziby Świetlicy, zaistniała 

konieczność zmiany w Statucie Świetlicy „Słoneczna", § 1 ust. 3, który otrzymuje 

następujące brzmienie: "3. Siedzibą Świetlicy jest budynek przy ul. Tadeusza Kościuszki 39 

lokal 4 w Wyszkowie." 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/223/16 zmieniającą uchwałę Nr IX/47/2007 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą "Świetlica Słoneczna". 
 

2) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XX/8/96 Rady Gminy w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w sprawie nadania nazw 

ulicom, położonym w mieście Wyszków na osiedlach „Zakręzie” i „Na Skarpie”. 

Poinformowała, że proponuje się przedłużenie nazwy „Poziomkowa” odcinkowi drogi 

położonej w Wyszkowie na osiedlu „Zakręzie”, stanowiącej przedłużenie ulicy o takiej samej 

nazwie. Z wnioskiem o przedłużenie powyższej nazwy, wystąpił Wydział Zagospodarowania 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, 

została wcześniej pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury 

w dniu 09 maja br.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/224/16 zmieniającą uchwałę Nr XX/8/96 Rady Gminy 

w Wyszkowie z dnia 14 marca 1996 r. w sprawie nadania nazw ulicom, położonym 

w mieście Wyszków na osiedlach „Zakręzie” i „Na Skarpie”. 
 

3) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

ulicom położonym w miejscowości Wyszków. Poinformowała, że proponuje się nadanie 

nazw „Agrestowa” i ”Borówkowa” ulicom położonym w Wyszkowie na osiedlu „Zakręzie”. 

Z wnioskiem o nadanie powyższych nazw, wystąpił Wydział Zagospodarowania 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, 

została wcześniej pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury 

w dniu 09 maja br.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/225/16 w sprawie nadania nazw ulicom położonym 

w miejscowości Wyszków. 
 

4) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk. Poinformowała, że proponuje 

się nadanie nazwy „Nad Rozlewiskiem” drodze stanowiącej własność Gminy Wyszków, 

położonej w Kamieńczyku. Z wnioskiem o nadanie powyższej nazwy, wystąpili właściciele 

działek, położonych przy powyższej drodze. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, 

została wcześniej pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury 

w dniu 09 maja br.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/226/16 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kamieńczyk. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie etapowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

między ulicami: Żytnią i Sikorskiego. Poinformowała, że konieczność etapowania planu dla 

obszaru między ulicami Żytnią i Sikorskiego, wynika z tego, że plan dla dwóch działek, na 

których znajdują się garaże, może zostać uchwalony dopiero po uchwaleniu studium. 

W obecnym studium wskazany jest tu przemysł i usługi, natomiast w nowym studium teren 
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przeznaczony jest pod budownictwo mieszkaniowo-usługowe. Żeby nie blokować całego 

terenu, proponuje się podzielić cały plan na dwie części i na tej, na której jest to możliwe, 

plan uchwalić.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, jakie przeznaczenie w obecnie obowiązującym studium, 

mają te dwie wydzielone działki? 

P. Iwona Kozon poinformowała, że jest to teren garaży i usług komunikacyjnych. Działki są 

własnością Gminy, oddane mieszkańcom na 99 lat w użytkowanie wieczyste. 

Radny – P. Adam Szczerba spytał, co się zmieni dla użytkowników garaży po zmianie 

studium i planu? 

P. Iwona Kozon poinformowała, że dla właścicieli garaży nic się nie zmieni. Nikt im tych 

garaży nie odbierze. Następnie P. Kozon poprosiła, aby powiadomić wszystkich 

mieszkańców, że zostało wyłożone studium. Każdy może zapoznać się ze studium i zgłaszać 

ewentualne uwagi. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/227/16 w sprawie etapowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru między ulicami: 

Żytnią i Sikorskiego. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 

między ulicami: Żytnią i Sikorskiego – etap I. Poinformowała, że jest to obszar, który 

obejmuje tereny przeznaczone pod zabudowę jednorodzinną, pod zabudowę jednorodzinną 

i usługi nieuciążliwe, pod obiekty kultu religijnego, pod ogrody działkowe, pod parkingi. 

Uchwalenie powyższego planu pozwoli m.in. Proboszczowi Parafii Świętej Rodziny, 

rozpocząć prace nad zaplanowaną budową Domu Pielgrzyma. P. Kozon dodała, że do 

wyłożonego planu nie zgłoszono żadnych uwag.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/228/16 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru między ulicami: 

Żytnią i Sikorskiego – etap I. 
 

7) P. Marta Ciuraj-Makarewicz – Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, że projekt 

uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach stałych Rady Miejskiej. 

Rekomendowanie przyjęcia projektu powyższej uchwały, związane jest z wygaśnięciem 

z dniem 1 sierpnia dotychczas obowiązujących regulacji. Przedstawiony projekt Regulaminu 

posiada pozytywną opinię Państwowego Inspektora Sanitarnego w zakresie częstotliwości 

odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. Nie wprowadza się 

w dotychczasowym Regulaminie żadnych znaczących zmian, dotyczących katalogu 

odbieranych odpadów, częstotliwości odbioru tych odpadów czy zasad funkcjonowania 

Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radna – P. Elżbieta Piórkowska spytała, czy na terenie miasta nie można usytuować więcej 

koszy, przeznaczonych na odchody zwierzęce? 

P. M. Ciuraj-Makarewicz poinformowała, że w tym roku już nie (ściśle określona ilość 

koszy została zawarta w podpisanej umowie), ale można o tym pomyśleć w przyszłym roku. 

Dodała, że jeżeli psie odchody są odpowiednio zabezpieczone, to można wrzucić je do 

każdego kosza ulicznego.  

Sołtys Kamieńczyka – P. Marek Curuł spytał, czy w sprawie odbioru odpadów zmieni się 

coś dla działkowiczów? W tej chwili, po każdym weekendzie, wszystkie kosze znajdujące się 

na Rynku w Kamieńczyku zapełnione są workami z odpadami. Takie worki dokładane są 

również przy pojemnikach na śmieci, stojących przy cmentarzu w Kamieńczyku. P. Curuł 

uważa, że w okresie letnim, sytuacja znacznie się pogorszy. Poprosił o rozwiązanie tego 

problemu lub przynajmniej o większy nadzór i kontrolę działkowiczów. 

P. M. Ciuraj-Makarewicz poinformowała, że przedłożony Regulamin nie zawiera żadnych 

zmian w tym zakresie. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski uważa, że niestety nie ma modelowego rozwiązania 

dla działkowiczów. Urząd analizował rozwiązania w innych gminach i każde rozwiązanie, 

zgodne z ustawą, nie satysfakcjonuje wszystkich stron. Wprowadzenie zapisów do uchwały, 

nie rozwiąże problemu, ponieważ nie da się tych zapisów wyegzekwować. Te rozwiązania 

muszą być wprowadzone odgórnie. Burmistrz zapewnił, że służby odbierające odpady, 

w każdy poniedziałek zabierają wszystko, co zostało po weekendzie nagromadzone.  

Radny – P. Jan Abramczyk uważa, że trzeba albo dostawić koszy, albo zabierać odpady 

częściej. Działkowicze nie będą wozić śmieci do Warszawy. 
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Radny – Sławomir Wróbel uważa, że problem jest szerszy. W Gulczewie, po każdym 

weekendzie, wzdłuż rzeki Bug, również leżą porzucone śmieci. Tam gdzie teren jest 

prywatny, nie ma żadnych koszy. 

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że dostawienie działkowiczom kontenerów, raczej nie 

będzie dobrym rozwiązaniem, ponieważ działkowicze szybko się do tego przyzwyczają. 

Z chwilą, gdy będą musieli za te odpady płacić, może powstać problem.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/229/16 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Wyszków. 
 

8) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Poinformował, że w związku ze zmianą podstawy prawnej, należy 

zaktualizować dotychczas obowiązującą uchwałę. Proponowana uchwała nie wprowadza 

żadnych zmian, dotyczących częstotliwości i trybu uiszczania opłat. Skarbnik dodał, że 

projekt powyższej uchwały, był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych 

Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/230/16 w sprawie określenia terminu, częstotliwości 

i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

9) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Wyszków oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Poinformował, że głównym powodem zmiany obowiązującej uchwały, jest jak w uchwale 

powyżej, zmiana podstawy prawnej. Dodatkowe zmiany w uchwale, polegają na tym, że 

deklaracje „o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi” zostały 

uproszczone, a sam projekt uchwały został rozszerzony o format elektronicznej deklaracji, 

która może być składana poprzez Elektroniczną Platformę Usług Administracji Publicznej 

ePUAP. Skarbnik dodał, że po podjęciu powyższej uchwały, nie bedzie potrzeby, aby 

mieszkańcy składali nowe deklaracje. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/231/16 w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Wyszków oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska ogłosiła 20 minutową przerwę. 

Po przerwie, o godz. 12.°°, P. Elżbieta Piórkowska wznowiła posiedzenie sesji. 
 

10) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. 

Poinformował, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, dotyczą zmiany planów 

wydatków na następujących przedsięwzięciach: na 2016 r. - budowa drogi w Sitnie oraz 

modernizacja Parku Wazów; na 2017 r. – poprawa dostępności do zasobów kultury Gminy 

Wyszków poprzez ich rozwój i efektywne wykorzystanie oraz wzrost potencjału 

turystycznego Gminy Wyszków poprzez ochronę obiektów zabytkowych. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/232/16 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016 – 2023. 
 

11) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2016 rok. Poinformował, że zarówno dochody jak i wydatki Gminy po 

wszystkich autopoprawkach, zostały zwiększone o kwotę 991.702 zł.  

Planowane dochody, to:  

1) dofinansowanie od PWiK na modernizację sieci sanitarnej i wodociągowej 

w ul. Okrzei                 150.000 zł; 

2) dofinansowanie od Powaiatu Wyszkowskiego na budowę ul. Okrzei           300.000 zł 

3) wzrost podatku od nieruchomości od osób prawnych            250.000 zł; 

4) rekompensata za utracone dochody podatkowe             136.373 zł; 

5) wzrost podatku dochodowego od osób fizycznych            116.429 zł; 

6) dotacja na zakup wyposażenia dla OSP                17.900 zł; 

7) środki zewnętrzne na system ostrzegania przeciwpowodziowego            21.000 zł. 

Planowane wydatki, to: 

1) budowa drogi w Sitnie (dołożenie środków)             577.802 zł; 

2) projekt budowy serwisówki wzdłuż ul. Pułtuskiej (do „Mrówki”)                  40.000 zł; 
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3) budowa ul. Handlowej w Rybienku Nowym – etap II (zmniejszenie po 

 rozstrzygniętym przetargu)             - 120.000 zł; 

4) projekt budowy ul. Bohaterów AK (dołożenie środków)             55.000 zł; 

5) projekt budowy ul. Kalinowej (os. Zakręzie)               15.000 zł; 

6) projekt budowy ul. Perłowej w Wyszkowie               15.000 zł; 

7) montaż p.poż. instalacji alarmowej w budynku Urzędu Miejskiego            15.000 zł; 

8) modernizacja Parku Wazów             - 330.000 zł; 

9) umocnienie skarpy w Parku Wazów                60.000 zł; 

10) rewaloryzacja Parku Wazów                370.000 zł; 

11) modernizacja saun w WOSiR                 15.000 zł; 

12) dotacja dla Powiatu na budowę dwóch Domów dla Dzieci            300.000 zł; 

13) dotacja dla Powiatu na budowę drogi Wyszków-Rybno-Kręgi-Somianka 

(zmniejszenie po rozstrzygniętym przetargu)            - 420.155 zł; 

14) dotacja dla Powiatu na budowę drogi Ostrowy – Kręgi Nowe          200.000 zł; 

15) budowa drogi dojazdowej do Przedszkola Nr 4  

(dołożenie środków po rozstrzygniętym przetargu)            250.000 zł; 

16) budowa ul. Mazowieckiej w Kamieńczyku (zmniejszenie po 

rozstrzygniętym przetargu)            - 295.000 zł; 

17) projekt budowy ul. Jasnej w Wyszkowie               15.000 zł; 

18) wzmocnienie potencjału OSP w Rybnie (w tym dotacja Marszałka)            71.600 zł; 

19) stworzenie systemu ostrzegania przeciwpowodziowego             26.600 zł; 

20) doświetlenie przejść dla pieszych na ul. Gen. Józefa Sowińskiego            50.855 zł; 

21) modernizacja targowiska miejskiego                20.000 zł. 

Następnie Skarbnik poinformował, że w dniu dzisiejszym, Burmistrz proponuje wprowadzić 

do budżetu następujące autopoprawki: 

1) zwiększyć dochody o środki pozyskane od Parafii Św. Idziego na 

dofinansowanie inwestycji               150.000 zł; 

2) w wyniku rozstrzygniętego przetargu, zmniejszyć wydatki na budowę 

ul. Przejazdowej w Skuszewie et. IV            -250.000 zł; 

3) przeznaczyć środki na budowę parkingu przy ul. Białostockiej          400.000 zł. 

Przyjęcie trzech powyższych autopoprawek spowoduje wzrost zarówno dochodów jak 

i wydatków o kwotę 150.000 zł. Skarbnik dodał, że tych trzech zmian, nie ma w projekcie 

uchwały, którą posiada Komisja Uchwał i Wniosków, więc należy dopisać je odręcznie, lub 

dołączyć karteczkę z wyszczególnionymi zmianami. Powyższą karteczkę należy również 

zaparafować w taki sam sposób, jak parafowane są projekty uchwał. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/233/16 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2016 rok. 
 

12) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr XIII/129/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 października 2015 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że 

projekt powyższej uchwały obniża wysokość dofinansowania budowy drogi Wyszków-

Rybno-Kręgi-Somianka-etap II. Poprzednia uchwała przyznawała dotację dla Powiatu 

Wyszkowskiego w wysokości 1.337.599 zł, natomiast nowa uchwała przyznaje dotację 

w wysokości 917.444 zł.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/234/16 zmieniającą Uchwałę Nr XIII/129/15 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 października 2015 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

13) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, że 

dotacja w wysokości 200.000 zł, ma zostać przekazana na przebudowę drogi powiatowej 

Nr 4413 W – Ostrowy - Nowe Kręgi. Oprócz Gminy Wyszków, koszty z tego tytułu ponosi 

również Gmina Somianka (200.000 zł) oraz Powiat Wyszkowski (400.000 zł).  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Radny – P. Jan Abramczyk zwrócił uwagę, że Gmina Wyszków znów dofinansowuje 

inwestycje powiatowe. Uważa, że w pierwszej kolejności należy wziąć pod uwagę potrzeby 

mieszkańców Gminy, a dopiero potem wspomagać innych. Tyle dróg gminnych wymaga 

remontu i modernizacji (np. droga w Leszczydole Działki), a pieniądze idą na inne cele. 

P. Abramczyk uważa również, że złą praktyką jest to, że Gmina Wyszków dofinansowuje 

Powiat, a Powiat dofinansowuje inne gminy (Długosiodło, Brańszczyk). Ponadto 

P. Abramczyk uważa, że współpraca Gminy Wyszków z Powiatem Wyszkowskim nie układa 

się za dobrze. Są uwagi do co pracy Starostwa, związane z bardzo długim oczekiwaniem na 

pozwolenia na budowę, co opóźnia realizacje planowanych inwestycji. P. Abramczyk zwrócił 

się z prośbą do Pana Burmistrza o interwencję w tej sprawie u Pana Starosty.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18 przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/235/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Wyszkowskiego. 

14) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, że 

proponuje się udzielić pomocy Powiatowi Wyszkowskiemu na budowę dwóch Domów dla 

Dzieci w Wyszkowie. Wysokość dofinansowania, to 300.000 zł.  

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/236/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Wyszkowskiego. 
 

15) P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Województwem 

Mazowieckim. Poinformowała, że w uchwale podjętej 31 marca 2016 r., zmienia się 

następujący zapis: 

 w § 1 było: „… w sprawie przejęcia do wykonania zadania pn.: Budowa jezdni 

serwisowych wzdłuż ul. Pułtuskiej w Wyszkowie (na odcinku od ronda ppł. Witolda 

Szaniawskiego do wysokości działki nr 1249/26)”; 

 w § 1 będzie: „…… w sprawie przejęcia zadania zarządzania częścią drogi 

wojewódzkiej nr 618 w Wyszkowie (na odcinku od ronda ppłk. Witolda 

Szaniawskiego do wysokości działki nr 1249/26) dla wykonania inwestycji pn.: 

„Budowa jezdni serwisowych wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 618 (ul. Pułtuska) 

w Wyszkowie wraz z budową kanalizacji deszczowej, oświetlenia ulicznego, miejsc 

parkingowych i zjazdów indywidualnych (na odcinku od ronda ppłk. Witolda 

Szaniawskiego do wysokości działki nr 1249/26)”. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/237/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Województwem Mazowieckim. 
 

16) P. Marta Ciuraj-Makarewicz – Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Poinformowała, że projekt 

powyższej uchwały omawiany był szczegółowo na wszystkich komisjach stałych Rady 
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Miejskiej. Podjęcie tej uchwały jest konieczne ze względu na wygaśnięcie z dniem 1 sierpnia 

obowiązujących dotychczas regulacji prawnych. W projekcie uchwały nie zostały 

wprowadzone żadne znaczące różnice w stosunku do uchwały poprzedniej. Jedyna 

wprowadzona zmiana, to zmiana dotycząca sposobu zgłaszania reklamacji. P. Ciuraj-

Makarewicz dodała, że przedstawiony projekt uchwały, posiada pozytywną opinię 

Państwowego Inspektora Sanitarnego w zakresie częstotliwości odbierania odpadów 

komunalnych. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt powyższej uchwały. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/238/16 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
 

17) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Wyszków za 2015 r. (załącznik Nr 3 i Nr 4 do protokołu). Poinformował, że 

procedurę zatwierdzania sprawozdań oraz udzielenia absolutorium definiują artykuły 270 

i 271 ustawy o finansach publicznych. Artykuł 18 ust. 2 pkt. 4 Ustawy o samorządzie 

gminnym, wskazuje Radę Gminy jako organ uprawniony do udzielenia absolutorium. 

Burmistrz w określonych przepisami terminach, składa sprawozdanie z wykonania budżetu 

jak też i sprawozdanie finansowe za 2015 rok. Po złożeniu przez Burmistrza powyższych 

sprawozdań, Regionalna Izba Obrachunkowa Uchwałą Nr Os.176.2016 z 27 kwietnia 2016 r. 

wydała pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu. Następnie Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu 23 maja 2016 r, wydała pozytywną opinię o w/w dokumentach 

i zawnioskowała o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. Wniosek Komisji 

Rewizyjnej został pozytywnie zaopiniowany przez RIO Uchwałą Nr Os.234.2016 w dniu 

02 czerwca 2016 r. 

Skarbnik – P. D. Korczakowski poinformował, że sprawozdanie finansowe jest 

odzwierciedleniem zapisów księgowych w księgach rachunkowych Gminy Wyszków –

według stanu na 31.12.2015 r. Dokument składa się z części tabelarycznej i części opisowej. 

Sprawozdanie finansowe za 2015 rok zostało przyjęte Zarządzeniem Burmistrza Wyszkowa 

z dnia 18.05.2016 o numerze 105/2016. Struktura sprawozdania to: łączny bilans za 2015 rok, 

łączny rachunek zysków i strat za 2015 rok, zestawienie zmian w funduszu jednostki oraz 

informacja dodatkowa do sprawozdania finansowego. Łączny bilans jest bilansem zbiorczym 

powstałym na zasadzie konsolidacji polegającej na wyłączeniu wzajemnych należności 

i zobowiązań. Wartość środków trwałych podano w kwocie netto, to jest pomniejszonej 

o dokonane umorzenie. Wartość długoterminowych aktywów finansowych (akcje i udziały 

Gminy) została wyceniona wg wartości nabycia. Zobowiązania zostały wycenione w wartości 
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wymagającej zapłaty. Bilans jest bilansem obejmującym jednostki i zakłady budżetowe. Na 

wynik finansowy wpływ miały uzyskane przychody oraz poniesione koszty. Zestawienie 

zmian w funduszu jednostki odzwierciedla zmiany, jakie dokonały się w trakcie okresu 

sprawozdawczego w funduszu jednostki. Skarbnik dodał, że dokumenty mają charakter 

zbiorczy i powstały na zasadzie połączenia jednostkowych rachunków zysków i strat. 

Sprawozdania obejmują jednostki i zakłady budżetowe.  

Następnie Skarbnik przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu. Poinformował, że 

dochody Gminy wyniosły: 

1) Dochody ogółem – plan 108.690.287,78 zł, wykonanie 112.029.405,79 zł (103,07 %) 

w tym: 

a) dochody bieżące – plan 102.313.967,21 zł, wykonanie 106.277.107,21 zł (103,7 %); 

b) dochody majątkowe – plan 6.167.931,86 zł, wykonanie 5.752.298,58 zł (93,26 %). 

Skarbnik poinformował, że wpływy z najważniejszych podatków w 2015 roku, zostały 

zrealizowane powyżej planu (podatek od osób prawnych, od osób fizycznych, od środków 

transportowych, od czynności cywilnoprawnych, od spadków i darowizn, od działalności 

gospodarczej, podatek rolny i leśny). Wpływy z tytułu gospodarki gruntami 

i nieruchomościami zostały zrealizowane w 96,95%. Gmina otrzymała subwencję oświatową 

w wysokości 26.820.628,00 zł.  

Następnie Skarbnik poinformował, że Gmina pozyskała dotacje na realizację zadań 

finansowanych ze środków UE oraz na zadania własne. Największe dofinansowanie Gmina 

pozyskała na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w Rybienku Nowym et. II. 

Następnie Skarbnik poinformował, że wydatki Gminy wniosły: 

1) Wydatki ogółem – plan 122.784.061,78 zł, wykonanie – 111.942.679,79 zł (91,17%) 

w tym: 

a) wydatki bieżące – plan 97.963.321,01 zł, wykonanie 90,103,581,21 zł (91,98%); 

b) wydatki majątkowe – plan 24.820.740,77 zł, wykonanie 21.839.098,58 zł (87,99%). 

W ramach wydatków bieżących zrealizowano w większości zakres rzeczowy budżetu 

założony do realizacji w 2015 roku. Niepełne wykonanie było w większości przypadków 

wynikiem oszczędności. W zakresie działu 710 „Działalność usługowa” wydatki bieżące 

zrealizowano na poziomie 38,01%. Było to spowodowane przesunięciem finalizacji przy 

pracach nad planami zagospodarowania przestrzennego (uzgodnienia i uwzględnianie 

wniosków mieszkańców). Niska realizacja w dziale 757 „Obsługa długu publicznego” 

wynikła z faktu, że w zakresie kredytów Gmina w 2015 roku, skorzystała tylko z pożyczek 

preferencyjnych, zaciągniętych dopiero pod koniec roku i to w wysokości niższej niż 

planowano. Gmina nie dokonywała także wypłat z tytułu poręczeń, gdyż wszystkie spółki 

terminowo wywiązały się ze swoich zobowiązań. 

Skarbnik poinformował, że udzielono następujących dotacji celowych: 

a) Dotacje na inwestycje gminnych zakładów budżetowych: 

 Wyszkowski Ośrodek Sportu i Rekreacji – 253.577 zł (remont pływalni, system 

alarmowy, ring); 

 Wyszkowski Ośrodek Kultury „Hutnik” – 30.422 zł (modernizacja instalacji c.o.). 

b) Dotacje dla innych jst: 

 Powiat Wyszkowski (Wyszków-Rybno-Kręgi-Somianka) – 784.800 zł; 

 Urząd Marszałkowski (projekty kluczowe) – 28.005 zł 
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c) Dotacje celowe na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji fundacjom 

i stowarzyszeniom w zakresie: 

 Przeciwdziałania alkoholizmowi – 221.549 zł; 

 Kultury – prowadzenie młodzieżowych orkiestr, zespołów – 95.000 zł; 

 Sportu – prowadzenie sekcji sportowych – 662.000 zł; 

 Opieki nad bezdomnymi zwierzętami – 13.000 zł; 

 Prac konserwatorskich – 148.585 zł (Parafia Św. Idziego–ogrodzenie cmentarza); 

 Monitoringu miejskiego – 128.080 zł. 

Skarbnik poinformował, że w 2015 roku Gmina Wyszków zaciągnęła pożyczkę preferencyjną 

w WFOŚiGW w Warszawie, w łącznej wysokości 1.259.562,19 zł na realizację: „Budowy 

kanalizacji sanitarnej na osiedlu Na Skarpie”. Spłacono 2.333.848 zł zobowiązań z tytułu 

pożyczek i kredytów zaciągniętych w latach poprzednich. Ogółem na koniec 2015 roku 

zadłużenie długoterminowe z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wyniosło 

7.011.411,93 zł. Na koniec 2015 roku nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. Wynik 

budżetu na koniec 2015 r. wyniósł 86.726 zł. 

Następnie Skarbnik przedstawił analizę historyczną podstawowych wartości budżetowych: 

         2013 r.   2014 r.       2015 r. 
 

Dochody ogółem:           107.054.541 zł                  115.210.316 zł                 112.029.406 zł; 

- dochody własne              70.657.983 zł                    77.671.877 zł                   85.139.855 zł; 

Wydatki ogółem:           106.417.438 zł                 110.229.656 zł            111.942.680 zł; 

- wydatki bieżące             83.403.588 zł                   88.455.230 zł              90.103.581 zł; 

- wydatki inwestycyjne    23.013.849 zł                   21.774.335 zł              21.839.099 zł; 

Zadłużenie   10.979.726 zł                     8.896.742 zł     7.011.412 zł. 

Podsumowując przedstawione sprawozdanie, Skarbnik poinformował, że: 

 Dochody wykonano powyżej planu, co potwierdza dynamiczny rozwój Gminy. 

 Wydatki bieżące zrealizowano w zakresie rzeczowym, uzyskując przy tym oszczędności 

przez racjonalną politykę wydatkową. 

 Wydatki inwestycyjne, sukcesywnie zwiększane w ciągu roku, objęły szeroki obszar 

Gminy Wyszków, zaspokajając kolejne potrzeby mieszkańców. 

 Utrzymana została wysoka dynamika poszczególnych wartości budżetowych 

w szczególności inwestycji. 

 W stosunku do lat ubiegłych zmniejszyło się zadłużenie Gminy, co pozwala na bezpieczne 

planowanie kolejnych budżetów. 

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawiła i omówiła 

inwestycje, zrealizowane w 2015 roku (załącznik Nr 5 do protokołu) 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 
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Radny – P. Jan Abramczyk podsumowując ubiegły rok, uważa, że ciągłość władzy 

w Gminie (czwarta kadencja obecnego Burmistrza), mądra polityka Burmistrza, radnych 

i wszystkich pracowników przynosi coraz lepsze efekty. Ilość inwestycji wykonywanych na 

terenie Gminy jest bardzo duża i stale rośnie. Mieszkańcy to widzą i pozytywnie oceniają to 

co się dzieje. Jedynym zastrzeżeniem Komisji Finansów, jest zbyt niskie pozyskanie środków 

unijnych na gminne inwestycje. Uważa, że w tym roku i w przyszłych latach  trzeba nad tym 

bardziej popracować.  

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że ważne dla Gminy jest to, że co roku zmniejsza się 

zadłużenie Gminy. Będzie to bardzo ważne, jeżeli uda się pozyskać środki zewnętrzne na 

budowę obwodnicy. Następnie P. Adam Szczerba poinformował, że od posiedzenia Komisji, 

po przeprowadzonej analizie i wysłuchaniu głosów mieszkańców, nasunęły mu się dwie 

uwagi, które mają wpływ na wykonanie budżetu. Pierwsza z nich, to wysokość podatków. 

Z przedstawionego sprawozdania wynika, że dochody z podatków od nieruchomości, od 

środków transportowych i innych, zostały w 2015 roku przekroczone. W związku z tym 

mieszkańcy zgłaszali uwagi, że poziom podatków na terenie Gminy powinien być niższy. 

Druga uwaga dotyczy pozyskiwanych dochodów ze sprzedaży nieruchomości. Sprawa 

dotyczy jednej z nieruchomości, dla której w tym roku zmieniany był plan zagospodarowania 

przestrzennego. Jest to nieruchomość obok Monaru, gdzie w poprzednim planie, 

nieruchomość była przeznaczona pod zabudowę jednorodzinną i z takim przeznaczeniem 

została sprzedana, a potem został zmieniony plan i działka uzyskała status działki pod 

zabudowę wielorodzinną. Gdyby Gmina sprzedała działkę z przeznaczeniem pod zabudowę 

wielorodzinną, to dochód z jej sprzedaży na pewno byłby wyższy niż za działkę pod 

zabudowę jednorodzinną. P. Adam Szczerba poinformował, że te dwie uwagi które 

przedstawił, na pewno przełożą się na jego decyzję, jeśli chodzi o absolutorium.  

Radna – P. Elżbieta Piórkowska zauważyła, że w ubiegłych latach, bardzo często określano 

budżet jako budżet zrównoważony. Dziś budżet został określony jako budżet dynamiczny 

i P. E. Piórkowska uważa, że jest to właściwe określenie. Rozwój Gminy w 2015 roku był 

bardzo dynamiczny. Nie oznacza to jednak, że można spocząć na laurach, a wręcz przeciwnie, 

trzeba cały czas dążyć do lepszego. Ważnym punktem budżetu jest oświata, na którą 

w 2015 roku Gmina wydała 46 mln zł + ponad 2 mln zł na inwestycje oświatowe. 

Pogratulowała Burmistrzowi tak dobrego zarządzania budżetem i poinformowała, że będzie 

za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski odnosząc się do uwag radnego – P. Adama Szczerby 

stwierdził, że podatki w Gminie Wyszków w porównaniu z innymi gminami, są albo niskie, 

albo średnie. Niestety, dla mieszkańców, jakie one by nie były, zawsze będą za wysokie. Co 

do drugiej uwagi radnego, Burmistrz uważa, że jest ona zupełnie nietrafiona. Uważa, że każdy 

deweloper, kupując działkę, kieruje się powierzchnią użytkowo-mieszkalną. Zmiana planu 

dotyczyła kwestii prawnej, a mianowicie możliwości podzielenia nieruchomości tak, aby 

każdy z nabywców mógł sobie wydzielić odrębną nieruchomość w tej już istniejącej 

nieruchomości. Zapewnił, że nic nikomu po sprzedaży tej działki nie zostało zwiększone i nie 

powstanie tam żaden dodatkowy metr pod dachem, który mógłby zostać sprzedany.  

Radny – P. Adam Szczerba uważa, że deweloper, sprzedając dom o powierzchni 200 m, nie 

sprzeda go po takiej samej cenie jak cztery mieszkania po 50 m. Oddzielne mieszkania na 

pewno w sumie będą droższe niż to jedno.  
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zauważył, że budynek powstał już przed zmianą 

planu i że były już tam określonej wielkości lokale. Te lokale można było sprzedać jako 

współwłasność z pewnymi częściami wspólnymi. Można było nie zmieniać planu, ale 

nabywcy woleli mieć własności odrębne niż części wspólne.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wyszków za 

2015 r. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/239/16 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wyszków za 2015 r. 
 

18) P. Elżbieta Piórkowska – Przewodnicząca Rady poinformowała, że następnym 

projektem uchwały jest projekt w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyszkowa. Następnie odczytała Uchwałę nr Os.176.2016 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Wyszkowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 

2015 r. (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

P. Wyszyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 23 maja 2016 roku, 

Komisja Rewizyjna badała wykonanie budżetu Gminy Wyszków za 2015 rok, zapoznała się 

z dokumentacją związaną z wykonaniem budżetu, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

oraz wyjaśnieniami złożonymi przez Skarbnika, Naczelnika Wydziału Inwestycji i Z-cę 

Skarbnika. Następnie P. Wyszyński odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 23 maja 

2016 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium za 2015 r. (wniosek 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Gminy Wyszków za rok 2015 i wystąpiła do Rady Miejskiej 

w Wyszkowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa - Panu Grzegorzowi 

Nowosielskiemu. Następnie P. Wyszyński odczytał Uchwałę nr Os.234.2016 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 2 czerwca 2016 r. 

w sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

w Wyszkowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa za 2015 r. 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

W sprawie projektu uchwały dotyczącej udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa, 

Komisje zajęły następujące stanowiska: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny - P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny - P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXIII/240/16 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyszkowa. 
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Następnie P. Piórkowska, w imieniu radnych, złożyła wyrazy szacunku i uznania oraz 

pogratulowała Burmistrzowi uzyskanego absolutorium. Podziękowała również wszystkim 

pracownikom Urzędu za dotychczasową, bardzo dobrą współpracę. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski podziękował wszystkim pracownikom Urzędu 

Miejskiego za bardzo ciężką pracę, a radnym Rady Miejskiej za dobrą, rzeczową 

i merytoryczną współpracę w 2015 roku. 
 

Ad. 9. 

P. Marek Siekierski – Prezes Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

przedstawił Informację Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. z działalności Spółki za 2015 rok (załącznik Nr 9 do protokołu).  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, jak wygląda sytuacja remontów i modernizacji mieszkań 

w WTBS-ie?  

P. Marek Siekierski poinformował, że plan dotyczący remontu mieszkań, został 

zrealizowany w 100%, a wszystkie pilne sprawy, realizowane są na bieżąco. Jeżeli istnieje 

taka potrzeba, to P. Abramczykowi zostanie dostarczony dokument, przedstawiający plan 

remontów na 2015 i jego wykonanie. Dodał, że obecnie trwają prace termomodernizacyjne 

budynku mieszkalnego Na Skarpie. Następnie P. Prezes podziękował za środki finansowe, 

które zostały przekazane na potrzeby WTBS-u. 

Radny – P. Jan Abramczyk spytał, czy zadłużenie za mieszkania (opłaty czynszowe) rosną, 

czy maleją? Jak to wygląda w porównaniu do lat ubiegłych? W 2009 roku P. Prezes 

poinformował, że zadłużenie każdego roku spada o 10%. Czy ta tendencja spadkowa 

utrzymuje się w dalszym ciągu? 

P. Marek Siekierski poinformował, że są trzy poziomy zadłużenia. Zadłużenie dotyczy 

mieszkań WTBS, mieszkań wspólnot mieszkaniowych oraz mieszkań socjalnych. Poziom 

zadłużenia jest zbliżony do lat poprzednich. Trzeba jednak pamiętać, że zadłużenie kształtuje 

się różnie, w zależności od tego, których mieszkań dotyczy. Szczegółowe informacje w tej 

sprawie może przedstawić na oddzielnym spotkaniu lub w siedzibie WTBS-u. 
 

Ad. 10.  

P. Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. przedstawił Sprawozdanie z działalności Spółki za 2015 rok (załącznik Nr 10 do 

protokołu). 

Radny – P. Jan Abramczyk podziękował P. Prezesowi i pracownikom PWiK za 

opracowanie tak szczegółowego sprawozdania. Dodał, że ze względów służbowych, Pan 

Prezes nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu Komisji Finansów i Gospodarki, ale wszystkich, 

którzy są zainteresowani działalnością Spółki, zaprasza do siedziby Spółki. 

Radny – P. Włodzimierz Gryz spytał, kiedy na terenie Gminy Wyszków, zostaną 

zwodociągowane wszystkie miejscowości? Uważa, że sieci wodociągowe powinny zostać 

doprowadzone do takich miejscowości jak Kamieńczyk, Ślubów czy Świniotop. Przypomniał, 

że już w wcześniej o to pytał, ale jak na razie, nie uzyskał żadnej odpowiedzi. 

P. Daniel Bogdan poinformował, że jest to bardzo droga inwestycja i na 2016 rok nie jest ona 

planowana. Uważa, że z punktu widzenia ekonomicznego, byłoby to nieuzasadnione. 

Doprowadzenie wody do tych miejscowości, wiązałoby się również z bardzo wysokimi 

cenami za wodę i ścieki. 



 

 

 

20 

P. Wiesława Oleksiak – Gł. Księgowa PWiK poinformowała, że z przeprowadzonych analiz 

wynika, że m³ wody w Kamieńczyku, kosztowałby ok. 20 zł.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że na terenie Kamieńczyka zostało 

zrobione rozeznanie i już wiadomo, że korzystniej jest tam wybudować Stację Uzdatniania 

Wody niż ciągnąć wodę z Wyszkowa. Koszt takiej inwestycji, to 6-7 mln zł. Burmistrz 

zwrócił uwagę, że w ubiegłym roku tylko jeden raz mieszkańcy Kamieńczyka, w upalne lato, 

podnieśli kwestie budowy wodociągu, ale to tylko dlatego, że wysychały im studnie. Na 

wszystkich spotkaniach podnoszone są natomiast sprawy dot. dróg i innych inwestycji. 

Jesienią planowane jest spotkanie z mieszkańcami Kamieńczyka i jeżeli będzie dużo 

chętnych, to inwestycja doprowadzenia wody, może zostać zrealizowana.  

Radny – P. Radosław Biernacki spytał, czego dotyczy kara w wysokości ponad 1 mln 

złotych dla pana Nizińskiego? 

P. Daniel Bogdan poinformował, że sprawa dotyczy rozliczeń z Panem Niziński za budowę 

oczyszczalni ścieków. Ze względu na to, że między stronami nie doszło do ugody, sprawa 

rozstrzygana jest w sądzie. PWiK czeka na wyrok II instancji. 

Radny – P. Jan Abramczyk zauważył, że na ten rok, Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji przeznaczyło na inwestycje ok. 4mln zł. Spytał, czy w związku z występującymi 

awariami, nie można części tych środków przeznaczyć na remont i wymianę starych sieci? 

P. Daniel Bogdan poinformował, że ciężko jest z góry założyć, gdzie mogą wystąpić awarie, 

ponieważ występują one zarówno na sieciach, jak i na przyłączach, na armaturze, itp.  

Radny – P. Jan Abramczyk spytał na jakim etapie rozstrzygania jest sprawa z Panem 

Jabłońskim, dotycząca kanalizacji?  

P. Daniel Bogdan poinformował, że ponieważ nie doszło do ugody z Panem Jabłońskim, 

sprawa rozstrzygana jest w sądzie. 
 

Ad. 11. 

Radny – P. Jan Hryniewicz spytał co z wakacyjnymi remontami w placówkach 

oświatowych? 

Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski poinformował, że na razie spływają wnioski. Będą 

one analizowane i uwzględniane w budżecie.  

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że urząd czeka na decyzje 

dotyczące zmiany w systemie oświaty, które maja zapaść 27 czerwca br. Dopiero wtedy 

będzie wiadomo, co czeka oświatę i dopiero wtedy będą podejmowane konkretne decyzje.  

Radny – P. Rafał Salwin w imieniu mieszkańców ul. Dworcowej, podziękował za dokonane 

nasadzenia drzew na tej ulicy. Następnie spytał, czy alejki na targowisku, które wysypane są 

tłuczniem można w jakiś sposób utwardzić? Zgłosił również, że na drodze pieszo-rowerowej, 

która ciągnie się od torów do Leszczydołu, leży bardzo dużo śmieci. Najprawdopodobniej jest 

to teren Nadleśnictwa. Czy urząd nie możne jednak postawić tam koszy na śmieci? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski odnośnie alejek na targowisku, poinformował, że jest 

projekt na budowę nowych alejek, ale urząd stara się pozyskać dofinansowanie na 

modernizację targowiska. Burmistrz zadeklarował, że jeżeli nie uda się pozyskać środków 

z zewnątrz, to urząd wykona to zadanie własnym zakresie. Co do koszy na śmieci, to trzeba 

sprawę skonsultować z Nadleśnictwem, ponieważ to jest teren Nadleśnictwa, a Gmina tylko 

dzierżawi tę ścieżkę.  
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Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 15°°, uznając porządek obrad XXIII zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Stanisław Nasiadka   Elżbieta Piórkowska 


